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To: CRILY WY

Cc: CRP-CY REY ER PLY @rivm.nl]
From: 5.1.2e 5.1.2e

Sent: Wed 2/10/2021 7:42:30 PM

Subject: RE: Beslisdocument Veegactie_MM
Received: Wed 2/10/2021 7:42:31 PM

Volgens mij:
Ad 2. Dit is voor mij een onduidelijke vraag. Volgens mij is het doel van de exercitie juist deze groep mee te

prikken. Tenzij het gaat om de bewoners van aanleunwoningen meeprikken, want dat is een nieuwe vraag. Die

groep was eerder uitgezonderd. Dat vraagt dan afstemming en besluitvorming met VWS, inventarisatie van omvang

en allocatie.

Ad. 4. Ziekenhuizen en apothekers zijn ook een optie.
Ad. 5. Maandelijks lijkt mij veel. Goed om eerst in kaart te brengen hoe groot de eerste veegronde zou zijn. Na enig
moment - als de kwetsbare groepen

-

ingeént zijn, dan is het aantal naar verwachting klein.

Groet JEXE
van:[XE EXE SEE ivr.

Verzonden: woensdag 10 februari 2021 20:12

Aan: JED ev ni>; SEEDevn ni>
Onderwerp: FW: Beslisdocument Veegactie_MM
Urgentie: Hoog

IEE

Zie hieronder de beslispunten GL
de veegactie bij de instellingen. Ik weet niet helemaal zeker waarom

de deadline op vandaag ligt voor al deze besluiten maar dat is niet haalbaar. Willen jullie wel even kijken naar de

vragen? Ik heb de punten even uit het document gehaald en hieronder geplakt. In rood mijn opmerkingen daarbij.

Fijn als jullie even kijken!

Groet,

Ik heb hieronder de beslispunten uit je nota even op een rijtje gezet

Kunnen 20.000 - 30.000 Pfizer vaccins gereserveerd worden voor de week van 29 maart en nog eens voor de week van 26 april?
* IEEEZvi jii dit checken? Ook wat dit dan betekent voor andere groepen (GGD?)? Graag ook wat er gebeurt als we hier

toch Moderna voor zouden gebruiken, want ook al is dat niet het voorkeursscenario, het is volgens mij wel een optie als

Pfizer niet kan.

Kunnen alle HA-cliénten inwonend in de betreffende instellingen worden mee geprikt als ze daarvoor in aanmerking komen.

EE i. moet dit besluiten? Het lijkt me gezien alle ophef van de afgelopen weken wel wenselijk. Volgens mij ligt het bij de

instellingen zelf, maar dat vraagt wel dat er afspraken gemaakt worden over bijvoorbeeld registratie in het (niet bestaande?)
dossier van deze mensen.

De grote organisaties (bestelling minimaal 1 doos) zouden voor de veegactie graag de gebruikelijke route gebruiken, dus bestellen

via SNPG en aangeleverd krijgen direct van Movianto. Kan Movianto nog twee weken ompakken (week 29 maart en week van 26

april) en uitleveren voor deze veegactie?

RPL an dit?

Voor het aanleveren van kleinere hoeveelheden dan 1 doos (minder dan 5 flacons) willen de koepels het liefst de GGD inschakelen.
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Kunnen we een overeenkomst afsluiten met de GGD voor het aanleveren van flacons aan instellingen die minder dan 5 flacons

nodig hebben in de veegactie? Vervoer hiervan altijd met behulp van een gecertificeerde vervoerder. Zo ja, dan moet dit nog

overlegd worden met de GGD en de details nog uitgewerkt worden.

BEEESNis dit logistiek gezien een optie? Zo ja, dan kan ik het uitvragen bij de GGD (zien zij dat ook zitten). Is ziekenhuis evt. ook

nog een optie?

Wie gaat er zich buigen over een structurele veegactie voor deze groep (bijvoorbeeld 1x per maand)? Dit zal om steeds kleinere

aantallen gaan. Wordt dit programmabreed opgepakt?

IEEECit hebben we nu niet belegd, maar ik zou me voor kunnen stellen dat iemand hier verantwoordelijk voor

zou kunnen zijn omdat dit blijvend is. Aan de andere kant vind ik het ook logisch om te beleggen binnen de

projecten zelf, zeker de eerste (paar) veegactie(s). Wat denk jij?

a
Strategie- en Beleidsteam Infectieziektebestrijding - RIVM

T: 030
5.1.2¢

RIVM - Centrum Infectieziektebestrijding
Postbus 1

3720 BA Bilthoven

Sent: dinsdag 9 februari 2021 10:13

ou 1; BE ENED vot IEEE vm

ovivm,;IEEE ENE
@D rivm.nl>

cc: BERD) ERED
5.1.2e

Subject: Beslisdocument Veegactie.MM
Importance: High

Hi allen,

Hierbij een beslisdocument met 5 beslispunten voor de veegactie met Pfizer in zorginstellingen. Hoe kan ik er voor

zorgen dat ik hierover uiterlijk morgen eind van de dag een besluit over heb van jullie? Zo per email, of moet ik dit

op een andere manier inbrengen? En als jullie toelichting wensen?

Veel dank voor de aandacht!


